
 
KOMISIA ŠKOLSTVA A MLÁDEŽE 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 22.04. 2024 

so začiatkom 17.00 hod. a ukončením 18.45 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, Pri kríži 14, Bratislava. 
 

Prítomní:  8 
Neprítomní: 3 
Ospravedlnení: 1 
Neospravedlnení: 0 
 
Hostia: riaditeľka Základnej školy Sokolíkova 2, Mgr. Daniela Ďurkovská 

 
Program zasadnutia 

Otvorenie a schválenie program zasadnutia 
      1. Informácie o zápise detí do prvého ročníka základných škôl, školský rok 2024/2025 

2.   Žiadosť o dotáciu Centrum rodiny, n.o., Bazovského 6, BA vo výške 1 700,-eur 
3.   Žiadosť o dotáciu SPŠ elektrotechnická, Karola Adlera 5, BA vo výške 1 000,-eur 
3.   Informácie riaditeľky Základnej školy Sokolíkova 2, BA Mgr. Daniely Ďurkovskej 
      o činnosti školy.  
4.   Rôzne 
Ukončenie zasadnutia komisie 
 
Komisia schválila program zasadnutia. 

  



K bodu č. 1 
Vedúca oddelenia školstva informovala o priebehu zápisu detí do prvého ročníka základných škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti v dňoch 17. – 18. apríla 2024 pre školský rok 
2024/2025. Do škôl sa zapísalo spolu 461 detí : ZŠ Beňovského 129 detí, ZŠ Nejedlého 105 detí, 
ZŠ Pri kríži 118 detí a do ZŠ Sokolíkova 109 detí. 
 
Hlasovanie:         Prítomní   8           Za  : 8         Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
Stanovisko komisie:  Komisia informáciu berie na vedomie. 
 
K bodu č. 2 
Komisia školstva a mládeže odporúča schváliť dotáciu Centrum rodiny n. o., vo výške 1 700 ,-eur 
na akciu/projekt „Rátajte s nami !“  
  
Hlasovanie:         Prítomní   8           Za  : 8        Proti : 0       Zdržal sa : 0   
 
Stanovisko komisie:  Komisia odporúča dotáciu schváliť. 
 
K bodu č.3 
Komisia školstva a mládeže o žiadosti o dotáciu Strednej priemyselnej školy elektrotechnickej 
nerokovala, nakoľko predmetná žiadosť bola prerokovaná a odsúhlasená v Komisii kultúry. 
 
K bodu č. 4 
Pani riaditeľka ZŠ Sokolíkova – Mgr. Daniela Ďurkovská informovala o činnosti školy 
o prebiehajúcom zápise do prvých ročníkov (zapísali 109 detí) a o Kurikulárnej reforme do ktorej 
sa škola zapojila (bola vybraná ako jediná zo štátnych škôl v Bratislave). Hovorila i o tom, že jej 
končí 5-ročné funkčné obdobie ako riaditeľky školy, a že sa bude znova uchádzať o funkciu  
riaditeľky a podá si žiadosť do výberového konania, ktoré sa uskutoční koncom mája tohto roku. 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Marta Jurkovičová                        Overil: Mgr. Marián Podrazil, v.r. 
   tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
V Bratislave, dňa  25.04.2024 
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